
 
1 

 

 
Zagreb,15. veljaĉe, 2010. 
Broj:45/2010/SŠS 
 
 
                                              - ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
                                              - PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
                                              - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
 

 
SA I. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 

12. veljaĉe, 2010. GOD. U ZAGREBU 
 
 
Nazoĉni ĉlanovi 
Izvršnog odbora: 

Šime Bulić, Davor Ćuška, Krešo Troskot, Tomislav Ćurko, Dragan 
Putica, Anton Belušić  

 
Odsutni: 

 
Rajko Ţiţić, ispriĉao se, Tonĉi Jurjević, ispriĉao se 
 

 
Ostali prisutni:  
 

 
Snjeţana Šimunović-Suknaić, Dinko Beaković, Ĉedo Vukelić, Mario 
Milanović-Litre. 
 

 
Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić predsjednik Saveza koji je na poĉetku 
pozdravio prisutne, imenovao Glavnu tajnicu za zapisniĉara što je prihvaćeno, te 
predloţio sljedeći   
 

D N E V N I   R E D : 
 

0. Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Prihvaćanje izvješća sa Skupštine HBS-a 
2. Plan i program Direktora reprezentacija i izbornika  
3. Imenovanje voditelja liga i natjecanja 
4. Imenovanje voĊa puta na MeĊunarodna natjecanja 
5. Imenovanje ĉlanova komisija Izvršnog odbora HBS-a 
6. Prijedlog – edukacija trenera 
7. Financijsko izvješće za 2009. godinu 
8. Prijedlog financijskog plana i prihodi od HOO-a za 2010. godinu 
9. Slobodno  a) Igranje na 4 terena 
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   b) Ĉetveroboj do14 
 
Predsjednik Saveza je predloţio najprije raspravu o toĉci 2. Dnevnog reda s obzirom 
na to da izbornici nakon te toĉke mogu biti slobodni, te je takav Dnevni red 
jednoglasno usvojen.  
 
 

ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 
 
 

AD-2- PLAN I PROGRAM DIREKTORA REPREZENTACIJA I IZBORNIKA 

 
Predsjednik Saveza ispriĉao je Direktora reprezentacija koji je bio sprijeĉen 
prisustvovati sjednici, pozdravio izbornike ĉije planove i programe su ĉlanovi Izvršnog 
odbora dobili u materijalima te otvorio raspravu o radu reprezentacija. Rijeĉ je najprije 
dobio Dinko Beaković,  zatim Mario Milanović-Litre, te Ĉedo Vukelić. D. Beaković se 
osvrnuo na svoj rad u periodu od 2006.-2009.godine, a svi izbornici su kratko iznijeli 
ostvarene rezultate u prošloj godini. U raspravi su sudjelovali svi ĉlanovi Izvršnog 
odbora. Glavni zakljuĉci rasprave su sljedeći: 
 

1. Izvršni odbor će na poĉetku svake godine pozvati izbornike na sjednicu 
Izvršnog odbora kako bi predloţili plan rada s reprezentacijama. 

2. Izvršni odbor apsolutno podrţava rad izbornika. 
3. Treneri koji će primati naknadu za svoj rad od HOO-a u 2010. godini: D. 

Beaković, Ĉ. Vukelić i T. Jurjević  mogu podijeliti naknadu na njima prihvatljiv 
naĉin   

4. Zaduţuje se Športska komisija da razradi mogućnosti poboljšanja rada u 
ţenskom boćanju, npr. poticanje igranja ţena u klubovima idr. 

5. Predlaţe se da Skupština saveza usvoji priznavanje statusa I. Hrvatske 
ţenske lige u Primorsko-goranskoj ţupaniji koja ima 10 klubova, a treba im 
prikljuĉiti ţenske klubove u Zadarskoj i osnovati ţenske klubove u Zagrebaĉkoj 
ţupaniji  

6. Predlaţe se proširivanje stoţera na naĉin da reprezentacija ima psihološke, 
fiziĉke i zdravstvene pripreme 

7. Zaduţuje se Ured saveza da izradi Kodeks ponašanja u reprezentaciji 
8. Predlaţe se pronalaţenje rješenja kako bi Juniorska reprezentacija nastupila 

na turniru juniora u Francuskoj i Monaku iako nisu u kalendaru natjecanja za 
2010. g. 

9. Predlaţe se odrţavanje zajedniĉkih priprema svih vrsta kad god je to moguće 
radi povezivanja timova i smanjenja troškova 

10. Zaduţuju se treneri D. Beaković i Ĉ. Vukelić da pronaĊu fizioterapeuta za 
nastupe reprezentacija na Svjetskim i europskim prvenstvima 
 
O ovim zakljuĉcima se nije glasovalo. 

 
Nakon diskusija Predsjednik je dao mandat trenera-izbornika na glasovanje i on je 
jednoglasno potvrĊen za 2010. godinu  Sjednicu Izvršnog odbora tada su napustili 
Ĉ. Vukelić i D. Beaković. 
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AD-0-PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA SA II. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
 
 
Predsjednik Saveza je otvorio raspravu o izvješću sa II. sjednice Izvršnog odbora 
odrţane 14. studenog, 2009. godine (izvješće dostavljeno svim ĉlanovima Izvršnog 
odbora), koje je jednoglasno prihvaćeno. 
 
 
AD-1-PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA SA SKUPŠTINE SAVEZA 
 
Predsjednik Saveza je otvorio raspravu o izvješću sa Skupštine saveza odrţane 9. 
sijeĉnja 2010. godine (izvješće dostavljeno svim ĉlanovima Izvršnog odbora). Glavna 
tajnica je izvjestila kako je sastavila Izvješće kao Statutom i Skupštinom ovlašena 
osoba te na Predsjednikov zahtjev dostavila ovjeroviteljima zapisnika. M. Milanović-
Litre i P. Buljat umjesto da pomognu u saĉinjavanju što vjerodostojnijeg izvješća 
znaĉajno su izmjenili Izvješće i odbili raspravljati o mogućim izmjenama. Na takvo 
izvješće poslani su prijedlozi za izmjenu izvješća svim ĉlanovima Izvršnog odbora.  
Predsjednik Bulić predloţio je da se izmjene samo greške u vaţnim odlukama, bez 
ulaska u raspravu tko je i što rekao.  
 
Tako su usvojene sljedeće izmjene Izvješća: 
 
Stranica 5. Toĉka AD-2.6.- 
 
Zamijeniti prvu reĉenicu kako slijedi: „Nakon uvodnog dijela predsjednik Bulić dao 
je rijeĉ gosp. A. Anzuru koji je naglasio da svakako u izvješće moraju biti uvršteni 
rezultati Raffe na Mediteranskim igrama gdje je osvojena bronĉana medalja,...“ 
Briše se reĉenica:“Troškove za te pripreme snosila je talijanska Raffa sekcija koja 
je pomogla sa 5.000,00 €.“ 
 
Stranica 8. Toĉka AD-4- 
 
Ispraviti u prvoj reĉenici:“...temeljem ĉlanka 48. Važećeg Statuta HBS-a...“ 

 
Stranica 14. Toĉka AD-6.1. 
 
Reĉenica: Tijekom diskusije- Zamijeniti: 
 
Tijekom diskusije postavilo se pitanje lijeĉniĉkih pregleda, pa je konstatirano da 
unatoĉ našoj dosadašnjoj praksi da se uvažava ovjereni lijeĉniĉki pregled koji 
vrijedi jednu (1) godinu, Zakon o športu ĉl.71 stavak (1) nalaže sljedeće: “U 
športskom natjecanju može sudjelovati osoba za koju je u razdoblju od šest 
mjeseci prije športskog natjecanja utvrđena opća zdravstvena sposobnost,a 
kada je to propisano pravilnikom koji donosi ministar nadležan za zdravstvo uz 
suglasnost ministra i posebna zdravstvena sposobnost, ako propisima 
nacionalnog športskog saveza nije određeno kraće razdoblje“.    
 
Stranica 16. 
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ODLUKA 
 
Prvak jednokružnog natjecanja u 2010. godini razigrava na neutralnom terenu u 
jednoj utakmici sa drugoplasiranim iz regularnog liga prvenstva jesen/zima 
2010/2011.  za drugo mjesto u Kupu europskih prvaka,KEP. 
 

 
Stranica 17. Toĉka 8.2 Naslov: Novi Ĉlanak 33. Pravilnika Natjecanja za 2009. 
godinu treba zamijeniti sa:  Novi Članak 33. Pravilnika Natjecanja za 2010. 
godinu 
 
STRANICA 19. Toĉka AD-9. 
 
Zamijeniti: 

I. LIGA  kako sljedi: 
 

TRIO BUZET-7, ZRINJEVAC-6, BENĈIĆ VARGON -8, ISTRA POREĈ-9, SOLARIS-2, 
MARINIĆI-3, IMOTSKI-10, CROATIA OSIGURANJE-1, METKOVIĆ-5, USLUGA-4 (brojevi 
su izvuĉeni 20. prosinca 2009. god. u Rijeci) 
 

Ovako nadopunjeno Izvješće sa sjednice Skupštine je jednoglasno prihvaćeno.  
 

AD-3. IMENOVANJE VODITELJA LIGA I NATJECANJA 
 
Predsjednik je dao rijeĉ D. Putici koji je predloţio za voditelje liga kao u 2009. godini 
pa je jednoglasno donesena sljedeća: 
 

ODLUKA 
 

Imenuju se sljedeći voditelji liga za 2010. godinu: 
 
Dragan Putica, voditelj I. HBL 
Ivan Ĉupić, voditelj II. HBL-Sjever 
Vinko Sviliĉić, voditelj II. HBL- Jug  
Mateo Haićman, voditelj III. HBL Dubrovnik-Neretva 
Sanjin Linić, voditelj III. HBL Istra-Primorje 
Jakov Ĉović, voditelj III. HBL Zagreb-Slavonija 
Zvonko Ranĉić, voditelj III. HBL Srednja Dalmacija 
 
Pod ovom toĉkom raspravljalo se i o razradi prijedloga popune HBL –srednja 
Dalmacija, pa je nakon kraće diskusije jednoglasno donijeta sljedeća: 
 

O D L U K A 
 
Treću hrvatsku boćarsku ligu srednja Dalmacija popunjavaju prvaci triju ţupanijskih 
liga i to: predstavnik ţupanije Splitsko-dalmatinske, Šibensko – kninske i Zadarske 
ţupanije. Kako nebi svake godine ispadala dva (2) kluba plus onoliko koliko ih se 
vrati iz većeg ranga natjecanja, predlaţemo sljedeći naĉin popune treće hrvatske 
boćarske lige srednja Dalmacija. 
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Ţdrijebom bi se odredio klub koji ulazi direktno u treću HBL-u srednja Dalmacija, dok 
bi ostala dva kluba razigravala za još jedno mjesto. 
Primjer: 
Ţdrijebom je odluĉeno da u treću HBL ulazi predstavnik ţupanijske lige Split. 
Predstavnik Šibenika i Zadra razigravaju za jedno mjesto. Pobjednik je predstavnik 
Šibenika. Znaĉi u ligu 2010/11 godinu ušli su predstavnik Splita i Šibenika, a 
predstavnik Zadra nije se plasirao. Za prvenstvo 2011/12 godine u ligu ulazi direktno 
predstavnik Zadarske ţupanije dok predstavnici Splita i Šibenika razigravaju za jedno 
mjesto. Za prvanstvo 2012/2013. godinu u ligu direktno ulazi predstavnik Šibenika, a 
splitski i zadarski predstavnik razigravaju za jedno mjesto. Prvenstvo 2013/14. godine 
u ligu direktno ulazi predstvnik Splita, a Šibenik i Zadar razigravaju. 
Dalje bi išlo po uhodanom redosljedu. 
Prvenstvo 2014/15 ulazi zadarski predstavnik 
Prvenstvo 2015/16 ulazi predstavnik Šibenika 
Prvenstvo 2916/17 ulazi predstavnik Splita itd. 
 
 
Nakon kraće rasprave oko slanja Izvješća sa utakmica i objave na internetskoj 
stranici, jednoglasno je donesena sljedeća: 
 
     O D L U K A  
 
Ubuduće sve obveze treba dodjeljivati osobama koje to mogu informatiĉki 
odraditi. 
 
 

AD-4. IMENOVANJE VOĐA PUTA NA MEĐUNARODNA NATJECANJA 
 

Pod ovom toĉkom jednoglasno su imenovani voĊe puta na MeĊunarodna natjecanja 
kako slijedi: 

 
MEĐUNARODNI KALENDAR ZA 2010. GODINU 

 

17 / 18 travanj Italija ĈETVEROBOJ DO 23 Belušić 

8 / 9 svibanj 
BIELLA 
Italija 

KEP - ŢENE 

Finale 

Belušić 

 17 travanj – 
 1 svibanj 

 8 -15 svibanj 
5 lipanj 

BIELLA  

Italija 

KEP  
ĈETVRTFINALE 

POLUFINALE 
FINALE 

 
 

Ćuška 

12 / 13 lipanj Slovenija ĈETVEROBOJ DO 18 
Ćurko 

18 / 20 lipanj 
PAZIN 

Hrvatska 

8° MEĐUNARODNI 
ŠKOLSKI TROFEJ 

 

Belušić 

3 / 4 srpanj Hrvatska ĈETVEROBOJ DO 14 Ćurko 
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7 / 8 kolovoz 
PAZIN 

Hrvatska 
Velika nagrada PAZINA 

 
Belušić 

19 / 21 kolovoz 

 

MILJE 
Slovenija 

BIH-CRO-MNE-SRB-SLO 

TURNIR 5 NACIJA- SENIORI 

 

Ćurko ili Putica 

11 / 12 rujan  
LYON 

Francuska 
 

ĈETVEROBOJ ŢENE 

 
Ćuška 

 20 / 25 rujan 
RIJEKA 
Hrvatska 

SVJETSKO PRVENSTVO 
Mladi 

Cijeli Izvršni 
odbor 

 

28 rujna / 3 
listopada  

 

TIVAT 
Crna Gora 

EUROPSKO PRVENSTVO 
Seniori  

 
 

Bulić 

 

19 / 24 listopad  

 

SAINT-
CHAMOND 
Francuska 

SVJETSKO PRVENSTVO 
Ţene 

 

Troskot 

18 / 19 prosinac 
RIJEKA 

Hrvatska 
MEĐUNARODNI BOŢIĆNI 

TURNIR DO 18 

 

Ćuška 

 
 
AD-5. IMENOVANJE ĈLANOVA KOMISIJA IZVRŠNOG ODBORA HBS-a 

 
Pod ovom toĉkom utvrĊeno je da je Feruĉio Pilat dostavio Uredu HBS-a ostavku na 
mjesto Predsjednika Komisije za razvoj i školovanje kadrova te ĉlanstvo u Komisiji za 
akte, te je donijeta jednoglasna sljedeća  

 
ODLUKA 

 
Imenuje se Zvonko Ranĉić u Komisiju za akte 
Imenuje se Ivica Šestan u Komisiju za razvoj i školovanje kadrova 
 
 
 

AD-6. PRIJEDLOG – EDUKACIJA TRENERA 
 
 

Nakon kraće rasprave, a s ciljem daljnjeg poboljšanja kvalitete boćanja jednoglasno 
je za konaĉan prijedlog Skupštini HBS-a donijeta sljedeća: 
 

ODLUKA 
 
Svi klubovi Hrvatskih boćarskih liga moraju imati educirane trenere i to 
sljedećom dinamikom: 
 
Svi klubovi I. HBL do 2012. godine  
Svi klubovi II.i III. HBL do 2014. godine  
Svi ostali klubovi moraju do 2016. godine imati educirane trenere. 
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AD-7. FINANCIJSKO IZVJEŠĆE ZA 2009. GODINU 
 
Glavna tajnica je svim ĉlanovima Izvršnog odbora dostavila Završni raĉun za 2009. 
godinu koji je pregledao Nadzorni odbor koji se sastao 10. veljaĉe 2010. godine u 
sjedištu Saveza, kao i Izvješće o pregledu poslovanja Saveza za 2009. godinu.  Tom 
prilikom Drago Kalajţić je imenovan za Predsjednika Nadzornog odbora HBS-a.  
 
Po naputku Nadzornog odbora, a da bi se zadovoljile odredbe Statuta HBS-a,  
predstavljeni Završni raĉun kao i Izvješće Nadzornog odbora bit će poslani svakom 
ĉlanu Skupštine poštom.  
 
 

AD-8. PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA I PRIHODI OD HOO-A ZA 2010. 
GODINU 

 
Budući da je naputak Nadzornog odbora saveza bio da se izradi što detaljniji 
financijski plan svih prihoda u 2010. godini saĉinjen je Konsolidirani financijski plan 
za 2010. godinu koji je jednoglasno prihvaćen.  
 
Tim financijskim planom predviĊa se da će se ukupni prihodi i rashodi u 2010. godini 
kretati oko 1.556.000,00 kuna, a od toga 233.000,00 kuna vlastitih sredstava. Takav 
plan će se zajedno s Obrazloţenjem konsolidiranog financijskog plana za 2010. 
godinu dostaviti svim ĉlanovima Skupštine.  
 
AD-9. SLOBODNO 
 

a) Pod ovom toĉkom raspravljalo se o zahtjevu nekih klubova III. HBL za 
igranje na terenima 2+2, pa je nakon kraće diskusije zakljuĉeno da 
Ĉlanak 13. Propozicije-Lige propisuje: Od 2005. godine svi klubovi u III. 
ligama moraju igrati na ĉetiri (4) terena, te je jednoglasno donijeta 
sljedeća: 

 
ODLUKA 

 
Svi klubovi u III. ligama moraju igrati na ĉetiri (4) terena, s izuzetkom igrališta 
BK Belišće. 

 
b) Pod ovom toĉkom raspravljalo se o odrţavanju Ĉetveroboja do 14 godina 

ĉiji smo mi domaćini, te kako Ured HBS-a još oĉekuje potvrdu iz Splita, T. 
Ćurko je izjavio da ako Split ne potvrdi domaćinstvo Zadar bi to mogao 
preuzeti što je jednoglasno prihvaćeno. 
 

9.1. Pod ovom toĉkom raspravljalo se o kvaliteti suĊenja u liga natjecanju, te se 
zaduţuje Ured HBS-a da dostavi Zboru sudaca dopis kojim se još jednom apelira na 
strogo poštivanje pravila struke i pravilno suĊenje zbog napete jednokruţne lige.   
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9.2. Pod ovom toĉkom raspravljalo se o Ţalbi BK Zrinjevca na registraciju igraĉa 
Sandra Gulje za BK Benĉić Vargon, a za kojeg nije plaćena nadoknada za prijelaz 
igraĉa. Predsjednik Komisije za akte je mišljenja da se igraĉ ne moţe registrirati jer 
temeljem ĉlanka 11. Pravilnika o registraciji igraĉa i boćarskih udruga, mora priloţiti 
ispisnicu odnosno brisovnicu, a ispisnicu i brisovnicu nije dobio jer za njega nije 
isplaćena naknada za prijelaz igraĉa temeljem Pravilnika o naknadama  za prijelaz 
igraĉa, a on prenosi ponudu BK Zrinjevca  koja iznosi 30.000,00 kuna. D. Ćuška je 
rekao kako on iz moralnih razloga ne moţe to prihvatiti jer je to igraĉ kojeg je BK 
Benĉić Vargon stvorio, a ĉlanak 9. Pravilnika o nadoknadama za prijelaz igraĉa kaţe 
da:  „Odšteta predstavlja naknadu za uloţena sredstva u razvoj i afirmaciju igraĉa“, te 
je to apsurdna situacija. 
  
Uvidom u dokumentaciju i nakon rasprave u kojoj su sudjelovali svi ĉlanovi Izvršnog 
odbora, a temeljem Statuta HBS-a ĉl. 48-56 Izvršni odbor donosi sljedeću: 
 
    ODLUKU 
 
Registracija Sandra Gulje vrijedi ako se klubovi BK Zrinjevac i BK Benĉić 
Vargon dogovore oko naknade za prijelaz igraĉa, u roku od 3 dana (Pravilnik o 
registraciji igraĉa i boćarskih udruga i Pravilnik o naknadama za prijelaz 
igraĉa). 

 
Ova odluka je usvojena s pet glasova za i jednim suzdrţanim glasom. 

 
9.3. Pod ovom toĉkom je takoĊer Izvršni odbor zadao Komisiji za Akte HBS-

a pristupanje HITNOM postupku izmjene i dopuna pravilnika koji 
reguliraju ovu tematiku. 
 

 
Na kraju sastanka Predsjednik se zahvalio svima na sudjelovnju u radu Izvršnog 
odbora. 
 
Sjednica je sa radom zapoĉela u 16,00 sati, a završila u 20,00 sati. 
 
 
Izvješće sastavila 
Snjeţana Šimunović-Suknaić, prof                              mr. sc. Šime Bulić 
Glavna tajnica                                                                     P r e d s j e d n i k 
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